

香港道教聯合會圓玄學院石圍角小學
購買冬季校服事宜 (202110055)

敬啟者：

天氣漸漸轉涼，同學正式回校上課不久便踏入秋冬季節，家長亦要為 貴子弟開始預備冬季校服。本校校服商為金洋校服服裝有限公司(Golden Ocean Garment Ltd)，將於 2021 年 10 月 29 日(星期五)到本校，讓家長屆時為 貴子弟購買冬季校服。

日期：2021 年 10 月 29 日(星期五)

時間：下午 1:00-4:00

地點：地下兩天操場

備註：冬季校服須要配襯校呔(小一至小三短呔\$23;小一至小四長呔\$28)，新生及小一學生可於當日同時購買。原校舊生如有遺失，亦須補購。如選擇在其他日期訂購，請家長親身到校服公司訂購。

校服公司資料：

地址：九龍佐敦道吳淞街 122-124 號利際商業大廈 12 字樓 A&B 室。

聯絡電話：27302066 傳真：27789166

本校校服要求：

1. 每日穿著整齊校服、黑皮鞋、純白色襪回校上課。
2. 如有體育課應穿著整齊運動服裝、純白色運動鞋、純白色襪。如有需要，可加穿深藍色外套。
3. 每天應帶手帕，指甲要常剪，頭髮要常梳洗和修剪，男、女生髮型應清爽自然；女生髮長及肩者須用黑色或深藍色橡皮圈或頭箍把頭髮紮好。
4. 除手錶外，學生不應穿戴飾物回校。(如有特別原因，請以書面向學校申請豁免。)

此致
貴家長

校長：



麥綺華

二零二一年十月十一日

註：附上冬季校服項目及價格表。

HKTA YYI Shek Wai Kok Primary School

Winter Uniform Purchasing

(202110055)

11th October, 2021

Dear Parents,

Winter is coming! The weather has been getting cooler since resuming school. It is time to order the winter uniform for your children. Golden Ocean Garment Ltd is our school uniform supplier. They will be at our school on Saturday, 29th October, 2021 to take winter uniform orders. Details are as follows:

Date : Friday, 29th October, 2021

Time : 1:00pm – 4:00pm

Venue : Covered Playground

Remarks : Winter uniform* includes the required tie (P.1-P.3\$23;P.4-P.6\$28). All P.1 and new students can purchase both on the day. If other students have lost their uniform or tie, they MUST purchase one again. Parents may go to the uniform company in person on other dates.

Information about uniform company:
Address : Flat A&B, 12/F,Real Sight Commercial Building, 122-124 Woo Sung Street, Kowloon. Phone : 2730-2066 Fax: 2778-9166

*The price of winter uniform is shown on the uniform circular.

The requirements of school uniform:

1. Students should wear a complete school uniform with black shoes and white socks to school every day. If necessary, students may wear a navy coloured coat.
2. Students should wear a complete sports uniform with white trainers and short white socks for the P.E. lesson.
3. Bring a handkerchief every day. Cut fingersnails often. Hair should be brushed, washed, and cut often. A conservative and natural hair style for both boys and girls is required. Girls' hair longer than shoulder length should be tied up using a black or navy rubber band.
4. Students should not wear accessories to school, except for a watch. (If you wish to apply for an exemption for any special reason, please submit a letter to the school.)



Madam Mak Yee Wah
The Principal